
Beretning for året 2023. 
Året er gået stille og roligt. Vi har en god dialog med 

Fibia og Waoo, og vi arbejder på at fastholde vores 
medlemmer og udvide medlemsskaren. 

Der er jo rigtig01 meget konkurrence på internettet, 
da det jo nu er åbent. Alle kan selv vælge, hvilken 
internetudbyder de vil have. Vi er dog 
konkurrencedygtige og har i det store hele 
fastholdt vores medlemstal, ikke mindst på grund 
af, at vores TV-pakker er billigere end vores 
konkurrenter. Det vil vi blive ved med så længe vi 
har aftalen med Waoo. Aftalen løber til april 2025, 
men kan forhandles til ny aftale, så vi stadig er 
billigere end konkurrenterne. 

Vores kasserer Jørn Manon Jensen har været syg i 
længere tid, og Anny Svane har i dette tidsrum 
varetaget hvervet som kasserer. Hun har udført et 
stort arbejde, og har fået regnskabet gjort færdigt. 
Hun blev sidste år valgt ind som suppleant. Og hun 
er villig til at fortsætte arbejdet som kasserer. 



Vi har i den forbindelse skiftet revisor, da vi ikke i 
fremtiden vil have så store udgifter til revision, som 
vi har haft de foregående år. 

Jeg har aftalt med vores kontaktperson, Mogens 
Bergh, at vi vil forsøge en hvervekampagne til 
foråret, da vi poteentielt har lige omkring 4000 
mulige medlemmer. 

Lige nu er vi omkring 2900 medlemmer. 

Lad os se, hvad der sker. 

Med disse ord vil jeg afslutte min beretning. 

Niels Svane 

formand 


